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Protokół nr  38/2014 
z  posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Gminy Poczesna z dnia 30 kwietnia 2014 roku 
 
Obecni wg załączonej listy obecności.  
Porządek  posiedzenia: 
1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 
 

Ad. 1 
Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości omówił Wójt gminy, Krzysztof 
Ujma. 
Wójt gminy wyjaśnił, że projekt uchwały omawiany był już  wielokrotnie na komisji.  
W przedmiotowej sprawie odbyły się spotkania, zarówno w terenie jaki 
 i w urzędzie gminy, z zainteresowanymi mieszkańcami i samorządem lokalnym. 
Wójt odczytał protokół oraz pismo mieszkańców mówiące o ich pozytywnej opinii 
 w sprawie zamiany nieruchomości.   
 
- Krystyna Wichniarek zwróciła uwagę, że w uchwale oraz  uzasadnieniu nie ma nic  
o dopłacie i z tego wynika, że dajemy coś co jest bardziej wartościowe nie otrzymując 
nic w zamian. 
 
- Wójt gminy wyjaśnił, że uchwała jest wyrażeniem opinii na temat zamiany 
nieruchomości i nie ma z punktu widzenia prawa możliwości dopisania informacji  
o dopłacie. Jednak oczywistym jest, że zamiana ta, jeżeli będzie pozytywna opinia  
Rady, odbędzie się za dopłatą. 
 
- Krystyna Wichniarek zarzuciła, że w przedmiotowej zamianie nie odbyła się, 
zgodnie z jej wnioskiem, wizja lokalna. 
 
- Wójt gminy odpowiedział, że spotkania odbyły kilkakrotnie. Uczestniczył w nich 
przedstawiciel urzędu, radny Edward Krzyczmonik, rada sołecka i zainteresowani 
mieszkańcy. 
 
- Krystyna Krakowian – Polaczkiewicz  podkreśliła, że podczas spotkania miejscowa 
rada sołecka pozytywnie zaopiniowała zamianę nieruchomości. 
 
- Krystyna Wichniarek podkreśliła, że jej wniosek dotyczył uczestnictwa w wizji 
lokalnej całej komisji, a następnie  podtrzymała złożony wcześniej  wniosek. 
Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie ww. projekty uchwał. 
 
Za    głosowało        10 członków 
Przeciw             0 członków 
Wstrzymało się            0 członków 
 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie.       

                                                                                            Przewodnicząca   
                                                                   Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
 
 Protokół sporządziła:                                                        Teresa Parkitna  
     
 Magdalena Caban                       


